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Banino 07.09.2023

Rada Sołecka

W  związku z wieloletnią współpracą z Radą Sołecką Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Baninie wraz z Radą Pedagogiczną informują, że środki przeznaczone na doposażenie szkoły 

planujemy wykorzystać na utworzenie strefy relaksu dla uczniów. Jednocześnie dziękujemy 

za dotychczasowe wsparcie naszej placówki.

Z poważaniem



POMYSŁ UTWORZENIA STREFY RELAKSU DLA UCZNIÓW SZKOŁY PODSTAWOWEJ W
BANINIE ULTUCHOMSKA 15.

W zawiązku z dużą ilością uczniów w naszej szkole powstała potrzeba utworzenia 

miejsca spokoju i relaksu dla dzieci, które w czasie długich dni zajęć potrzebują chwili 
odosobnienia i wyciszenia.

Pomieszczeniem wstępnie zaplanowanym na organizację strefy relaksu jest hol nr 
2 na drugim piętrze w budynku szkoły.

Poniżej zamieszczamy przykładowe aranżacje przestrzeni w strefie relaksu oraz 

listę wyposażenia, które miałoby się znaleźć w pomieszczeniu.



W strefie relaksu planujemy umieścić:

1. Miękkie sofy i fotele,
2. Wygodne pufy i siedziska modułowe,

3. Maty piankowe ( do leżenia lub siedzenia na podłodze),
4. Aranżację ścian w relaksacyjnych tapetach i barwach wyciszających,
5. Oświetlenie relaksacyjne,
6. Kącik z roślinami, zielona ściana,
7. Hamaki i bujaki,
8. Kącik czytelniczy,

9. Stoisko ze słuchania relaksacyjnej muzyki,
10. Kącik do gier planszowych, gry planszowe i inne,
11. Gadżety sensoryczne.
12. Stoliki.
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Banino 23.08.2023

ypCHOTMCM STRAŻ P02ARNA\
*w1anmL

Ochotnicza Straż Pożarna 
w Baninie

ul. Lotnicza 29,80-297 BANINO 
Pow. Kartuski, woj. Pomorskie 

NIP 589-17-83-301

Szanowny Pan 

Sołtys Wojciech Koza Zatoński 

Rada Sołecka w Baninie

WNIOSEK

Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Baninie zwraca się z wnioskiem do Sołtysa 
i Rady Sołeckiej w Baninie o pomoc w zakupie wyposażenia dla naszych 
strażaków. W roku 2022 nasza jednostka uczestniczyła w działaniach 

ratowniczo-gaśniczych 161 razy więc zapotrzebowanie na sprzęt jest coraz 
większe. Zwracamy sie do Pana Sołtysa i Rady Sołeckiej oraz Mieszkańców 
Banina o pomoc przy zakupie niżej wymienionego sprzętu który podniesie

gotowość bojową naszej OSP.

Lp- Sprzęt Przewidywany 
koszt brutto[zł]

Kwota
wnioskowana do 

Rady sołeckiej
l. B u tla  k o m p o z y to w a  F e n z y  71 3 ,2 k g  

S z t. 8

21600zł 21600zł

2.
Pokrow ie c  na butle Fen zy

S z t.8

1080zł 1080zł

suma 22680z ł 22680zł



Banino, d2 .,Ź5 .1?r.

Wniosek do wspólnego wniosku o przyznanie środków 

z Funduszu Sołeckiego na rok 2024.

I. Nazwa przedsięwzięcia przew idzianego do rea lizac ji na obszarze sołectwa
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Banino, dnia 14 sierpnia 2023 r.

W niosek do w spólnego wniosku o przyznanie środków

z Funduszu Sołeckiego na rok 2024.

I. Nazwa przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa:

Zakup i ułożenie płyt YOMB.

Koszt przedsięwzięcia: 124.520,00 zł

Lokalizacja: Banino, ulica Balladyny wraz ze skrzyżowaniem z ulicą Lawendową -  łącznie 212 
mb

Uzasadnienie:

Ulica Balladyny w Baninie jest drogą dojazdową do nieruchomości, z której korzystają mieszkańcy 
ulic: Balladyny, Jaśminowej, Cyprysowej, Lawendowej i Spokojnej. Większość mieszkańców mieszka w tej 
okolicy już od 15 lat, a niektórzy nawet od ponad 20 lat. Drogą tą poruszają się często także osoby 
korzystające z usług mieszkańców prowadzących działalność gospodarczą w miejscu zamieszkania.

Obecnie droga ta stanowi drogę gruntową bez chodnika, której zły stan wymaga poprawy od wielu 
lat. W szczególności w okresie jesienno-zimowo-wiosennym na całej powierzchni drogi pojawiają się ubytki 
o sporych rozmiarach, których nie sposób ominąć, a czego efektem jest konieczność częstych, 
kosztownych napraw zawieszenia w samochodach mieszkańców. Ponadto po opadach deszczu, powstaje 
błoto, które uniemożliwia dogodne przejście tą drogą przez pieszych.

Do Urzędu Gminy w Żukowie wielokrotnie zgłaszana jest potrzeba poprawy stanu drogi, jednak 
podejmowane doraźne działania w postaci wyrównania nawierzchni przynoszą jedynie krótkotrwały efekt.

Ułożenie płyt yomb na ulicy Balladyny znacznie poprawi warunki dojazdu mieszkańców okolicznych 
ulic do ich nieruchomości, a tym samym podwyższy komfort życia w tej okolicy. Należy także wskazać, że 
na ulicy tej została już wykonana kanalizacja i oświetlenie, a więc ewentualne położenie płyt nie utrudni 
wykonania żadnych innych prac, a jednocześnie będzie stanowiło dopełnienie całkowitego 
zagospodarowania tego terenu.

Całkowity koszt wszystkich przedsięwzięć: 124 520,00 zł
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Banino, 11 września 2023r.

Wniosek do wspólnego wniosku o przyznanie środków

z Funduszu Sołeckiego na rok 2024.

I. Nazwa przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa

Zakup i montaż 6 opraw świetlnych wraz z słupami na ul. Kubusia Puchatka zgodnie z istniejącym 
projektem.

Koszt przedsięwzięcia: 54 OOOzł 

Lokalizacja: Banino ulica Kubusia Puchatka

Uzasadnienie:

- Kontynuacja realizacji projektów oświetlenia w miejscowości Banino

- Realizacja istniejącego projektu

- Poprawa bezpieczeństwa mieszkańców

Całkowity koszt wszystkich przedsięwzięć: 54 OOOzł



Banino, 06.09.2023 r.

Wniosek do wspólnego wniosku o przyznanie środków

z Funduszu Sołeckiego na rok 2024.

I. Nazwa przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa zamontowanie(6 punktów 
świetlnych (na słupach metalowych) na ul. Radosnej w Baninie do istniejącego projektu

Koszt przedsięwzięcia: 140.000 PLNj yk (p (D < 0  k  ̂ 5 ^  ^

Lokalizacja: Banino ul. Radosna

Uzasadnienie: Kontynuacja oświetlenia zgodnie z projektem. Oświetlenie ulicy poprawi bezpieczeństwo 
pieszych. Dodatkowo motywujemy nasz wniosek faktem, że współfinansowaliśmy w ramach programu 
Płytowego utwardzenie naszej ulicy.

II. Nazwa przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa zamontowanie 3 punktów 
świetlnych (na słupach metalowych) na ul. Letniej w Baninie do istniejącego projektu

Koszt przedsięwzięcia: 24.000 PLN 

Lokalizacja: Banino ul. Letnia

Uzasadnienie: Kontynuacja oświetlenia zgodnie z projektem. Oświetlenie ulicy poprawi bezpieczeństwo 
pieszych. Dodatkowo motywujemy nasz wniosek faktem, że współfinansowaliśmy w ramach programu 
Płytowego utwardzenie naszej ulicy.

Całkowity koszt wszystkich przedsięwzięć: 64.000 PLN



Banino.. r

Wniosek do wspólnego wniosku o przyznanie środków z Funduszu
Sołeckiego na rok 2024.

1. Nazwa przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa
. .A.. >.ri....... .v. i & A ......................................................

Koszt przedsięwzięcia: . ..........
Lokalizacja: . uL. . t ..?.WA\...................
Uzasadnienie: _ \  —. *

......3 £ ^ W .< S A ^ A .V ..Ą ..........................................................

Całkowity koszt wszystkich przedsięwzięć:

Załącznik nr 1



Mieszkańcy ul.Halnej 
28.08.2023

Gdańsk

Rada Sołectwa Banino

Wniosek
My mieszkańcy ul.Halnej w Baninie wnioskujemy o wykonanie oświetlenia na 
naszej ulicy. Wnioskujemy o zamontowanie£-4 lamp. 'S  Q
Na w/w znajduje się tylko jedna lampa, reszta drogi jest nieoświetlona, co jest 
utrudnieniem dla mieszkańców. Szczególnie dla dzieci, które idą lub wracają ze 
szkoły.



Banino, 05.09.2023 r.

Wniosek do wspólnego wniosku o przyznanie środków

z Funduszu Sołeckiego na rok 2024.

I. Nazwa przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa Ustawienie latami ulicznych 
na ulicy Gwiezdna 2 punkty świetlne i Szczęśliwa 2 punkty świetlne od strony skrzyżowania 
Gwiezdna/Szczęśliwa /Polna

Koszt przedsięwzięcia: 36.000

Lokalizacja: Banino ulica Gwiezdna 2 punkty świetlne i Szczęśliwa 2 punkty świetlne

Uzasadnienie: Ulice te są w późnych godzinach wieczornych bardzo ciemne, gdyż sąsiadują z terenami 
zielonymi. Na tym obszarze jest wzmożony ruch dzieci uczęszczających do/ze szkoły. Dla bezpieczeństwa 
tego obszaru widzimy potrzebę zwiększenia liczby punktów świetlnych.

W tym roku 2023 mieszkańcy tych ulic dofinansowali ze środków własnych kwotą ponad 64 tys. złotych 
utwardzanie ulic Gwiezdnej, Polnej i Szczęśliwej.

Liczymy na wsparcie sołectwa w ustawieniu ww. 4 punktów świetlnych w roku 2024.

Całkowity koszt wszystkich przedsięwzięć: 36.000



Banino, 06.09.2023 r.

Wniosek do wspólnego wniosku o przyznanie środków

z Funduszu Sołeckiego na rok 2024.

I. Nazwa przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa
Ustawienie 4 (czterech) latami ulicznych, słup metalowy, oprawa, kabel ziemny na 
dwóch ulicach: 2 szt na ulicy Kalinowej , 2 szt na ulicy: Głogowej wg. istniejącego 
projektu (kontynuacja).

Koszt przedsięwzięcia: 4 szt x 9 000 = 36 000,- (pin)

Lokalizacja: Banino.ul.Kalinowa i ul.Głogowa

Uzasadnienie: Wskazane ulice nie posiadają ani jednego punktu świetlnego 
(przegłoswane wnioski z lat 2022 i 2023 nie zostały zrealizowane do tej pory).Cały 
okoliczny obszar 7-miu ulic jest zaciemniony. Na wspomnianych ulicach dochodziło 
do wypadków pieszych jak również do włamań. Obszar jest zamieszkały od ponad 20 
lat, a wszystkie "udogodnienia" (woda, kanalizacja, prąd, drogi) były realizowane z 
środków mieszkańców i bezpłatnie przekazne gmninie.

Realizacja naszego wniosku znacząco poprawi komfort życia i bezpieczeństwo 
okolicznych mieszkanów, jak również da poczucie życia we wspólnocie.

Całkowity koszt wszystkich przedsięwzięć: 36 000,- (pin)



Banino, dnia 04.09.2023

W NIOSEK DO W SPÓLNEGO W NIOSKU O PRZYZNANIE ŚRODKÓW  Z  FUNDUSZU

SOŁECKIEGO NA ROK 2024

Do przegłosowania na zebraniu wiejskim sołectwa Banino, dotyczący rozdysponowania środków
z funduszu sołeckiego na rok 2024.

I . Nazwa przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa
Zamontowanie 4 punktów świetlnych (na słupach metalowych) na ul. Miodowej i ul. 
Miedzianej w Baninie

Koszt przedsięwzięcia: 36 .000  PLN..........................................

Lokalizacja: Banino, ul. Miodowa i ul. Miedziana.........................................................

Uzasadnienie: Ul. Miodowa oraz ul Miedziana, będące drogami gminnymi są
zamieszkiwana przez ok. 40 rodzin (w tym wiele rodzin z dziećmi).

W ramach Funduszu Sołeckiego na 2019 r. przygotowany został projekt oświetlenia (na 
łącznie 14 punktów świetlnych), a w kolejnych latach następowała jego realizacja 
poprzez montaż 1-3 punktów świetlnych rocznie. Na chwilę obecną zamontowanych jest 
7 punktów świetlnych, kolejne 3 punkty zostaną zrealizowane w ramach Funduszu 
Sołeckiego na 2023 r. Wniosek na 2024 r. dotyczy ostatnich brakujących 4 punktów 
świetlnych, co pozwoli zakończyć realizację całego projektu.



Banino, 04/09/2023r.

W niosek do w spólnego wniosku o przyznanie środków  

z Funduszu Sołeckiego na rok 2024.

I. Nazwa przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa

ZAKUP ORAZ MONTAŻ^PUNKTÓW ŚWIETLNYCH ZGODNIE Z PROJEKTEM

: Jt(ooo7P̂
Koszt przedsięwzięcia: .li&ecLOO 

Lokalizacja: .BANINO UL. MALINOWA 

Uzasadnienie: .POPRAWA BEZPIECZEŃSTWA

m c
Całkowity koszt wszystkich przedsięwzięć: i]J88&GQ



Banino, dnia 06-09-2023

W N IO S E K  M IE S Z K A Ń C Ó W

Do wspólnego wniosku sołeckiego w sprawie rozdysponowania środków 
z funduszu sołeckiego na rok 2024.

I. Nazwa przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa:

Utwardzenie płytami Yomb odcinka 50 mb (kontynuacja i zakończenie) ul. Radosnej 

Koszt przedsięwzięcia: 24 200,00 zl 

Lokalizacja: Banino ul. Radosna

Uzasadnienie: Na końcu ulicy Radosnej znajdują się 2 studnie chłonne, które regularnie 
zapychają się piaskiem, który spływa do nich wraz z opadami, powodując rozlewisko i podtapianie 
posesji. Utwardzenie ostatniej części nieutwardzonego odcinka ul. Radosnej spowoduje 
nienapływanie błota z drogi do studni. Jednocześnie informujemy, że przez ostatnie lata nasza 
społeczność wspólnymi siłami przy udziale Gminy, utwardziła 583 mb. ul. Polnej i Radosnej.

Prosimy o umieszczenie tego zadania we wspólnym wniosku sołeckim, głosowanym w dniu 
20 września 2023 roku na zebraniu wiejskim w sprawie podziału funduszu sołeckiego.
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Banino, dnia 06-09-2023

WNIOSEK MIESZKAŃCÓW

Do wspólnego wniosku sołeckiego w sprawie rozdysponowania środków 
z funduszu sołeckiego na rok 2024.

I. Nazwa przedsięwzięcia przewidzianego do realizacji na obszarze sołectwa: 

Utwardzenie płytami Vomb odcinka 40 mb ul. Gwiezdnej 

Koszt przedsięwzięcia: 19360,00 zł 

Lokalizacja: Banino ul. Gwiezdna

Uzasadnienie: Jako mieszkańcy ul. Gwiezdnej w części na lewo od ul,
Słonecznej w br. przystąpiliśmy do Program u W spólnego Utwardzania Dróg 
gminnych płytami Yomb. W przyszłym roku 2024, mieszkańcy także zobowiązali się 
do partycypacji w utwardzanie ul. Gwiezdnej w powyższym Program ie. 
Chcielibyśmy prosić o wsparcie w przyszłym roku naszej inicjatywy z Funduszu 
Sołeckiego. Jednocześnie prosim y o umieszczenie naszego wniosku we wspólnym 
wniosku sołeckim na rok 2024.
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W imieniu mieszkańców ul. Saturna ldo23:

Ewa Radomska-Kuklińska

Ul. Saturna 5/1

80-297 Banino Banino 20 luty 2023r.

Rada Sołecka w Baninie

ul. Kubusia Puchatka 25

80-297 Banino

Mieszkańcy w/wym. Odcinka ulicy Saturna wnioskują o wykonanie dokumentacji projektowo- 
kosztorysowej budowy instalacji i słupów oświetlenia ulicy na wskazanym przebiegu.

Uzasadnienie:

Ulica Saturna na wskazanym odcinku jest aktualnie drogą gminną wyłożoną płytami yomb oraz w 
miejscach występowania poboczy uzgodnionymi z Urzędem Gminy w Żukowie płytami ażurowymi 
meba. W/wym. Nawierzchnie wykonane zostały w ramach partnerstwa inwestycyjnego przy 
wymaganym przez UG wkładzie finansowym mieszkańców.

Specyfika zabudowy wskazanego odcinka ulicy polega na jej dużym zagęszczeniu, gdyż jest to 
zabudowa jednorodzinna szeregowa a co za tym idzie charakteryzuje się dużym zaludnieniem, 
którego sporą część stanowią dzieci i młodzież szkolna.

Brak oświetlenia ulicy, której końcowy odcinek graniczy z lasem, stwarza ogromne 
niebezpieczeństwo dla mieszkańców, szczególnie iż bardzo często z lasu wychodzą dziki, których w 
ciemnościach w ogóle nie można dojrzeć, nawet posługując się latarką, a dzieci poruszające się 
również często o zmroku, nawet idąc rano do szkoły, zwyczajnie się boją.

Wierzymy, że nasz wniosek zostanie rozpatrzony pozytywnie i w następnym kroku będzie można 
wnioskować o realizacje tego niezbędnago i pilnego przedsięwzięcia.

o
W imieniu mieszkańców odcinka ul. Saturna4-33- - i  t  M .

Ewa Radomska-Kuklińska

Załącznik:

Lista mieszkańców z ich podpisami
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